
CONSULTATIE INVOERING TESTBEWIJSEN I.V.M.CORONA & SARS 
 
Het is van groot belang dat er helemaal niet gewerkt wordt met testbewijzen voor het 
verkrijgen van toegang tot bepaalde activiteiten en voorzieningen in ons land. Het eisen van 
testbewijzen zorgt voor een tweedeling in de maatschappij. Het sluit mensen uit. Daardoor 
wordt niet alleen het recht op het leiden van een normaal leven geschonden maar ook zullen 
ondernemingen door die uitsluiting minder klanten krijgen. 
Mensen die zich om uiteenlopende redenen (levensovertuiging, onaantastbaarheid van het 
lichaam, vrije keuze, angst, financiële situatie) niet willen of kunnen laten testen worden op 
die manier tweederangsburgers. En dat terwijl zij part noch deel hebben aan de uitbraak van 
virussen én terwijl zij zelf mogelijk helemaal niet besmettelijk zijn of ernstig ziek worden.  
Bovendien staat uitsluiting op grond van levensovertuiging gelijk aan discriminatie, hetgeen 
bij wet verboden is. Het eisen van testbewijzen voor toegang tot activiteiten en voorzieningen 
zorgt voor een absurde en daarmee onwenselijke maatschappelijke situatie. 
 
Andere negatieve aspecten 
Daarnaast kleven er negatieve financiële, milieu- en uitvoeringsaspecten aan het invoeren 
van testbewijzen. Ik vraag mij af in hoeverre er daarmee rekening wordt gehouden. Testen 
kost geld en er is in ons land nogal wat verschil in draagkracht. Invoeren van testbewijzen 
kan óók daarom leiden tot uitsluiting van mensen, bijvoorbeeld de z.g. ‘minima’, jongeren, 
studenten, alleenstaande ouders en gehandicapten.  
De testen zelf belasten het milieu extra door afval van verpakkingsmaterialen. Hoe meer 
tests er worden gedaan hoe meer extra afval er ontstaat. En, het zal om onaanvaardbaar 
grote aantallen tests gaan als ze geëist worden voor elke keer dat iemand gebruik maakt van 
onderhavige groep voorzieningen. Al decennialang zijn er (wereldwijd én in ons land) 
ernstige problemen met afval en de verwerking daarvan. Voorkomen dat afvalbergen nog 
groter worden dan ze al zijn lijkt daarom wenselijk.  
M.b.t. het tonen van een testbewijs via een 'app' stel ik dat niet iedereen per definitie een 
mobiele telefoon heeft, of een mobiele telefoon bezit waarop 'apps' kunnen worden gebruikt. 
Als er voor het tonen van een testuitslag uitsluitend gericht wordt op toepassing van ICT dan 
wordt ook laatstgenoemde groep mensen uitgesloten van normaal maatschappelijk verkeer. 
Volgens mij moeten we dat als land niet willen. 
 
Oorzaak z.s.m. wegnemen i.p.v. testbewijzen eisen 
Virussen zijn een natuurlijk gegeven, net zoals de mens  dat zelf is. De 'problemen' met het 
Covid-19 virus zijn ontstaan doordat er:   
A. al decennialang op onnatuurlijke en onaanvaardbare wijze met dieren wordt omgegaan;  
B. alsmaar toenemende, letterlijk en figuurlijk ver grensoverschrijdende wereldhandel is: 
C. veel mensen bang zijn om te sterven en/of niet accepteren dat er een tijd van ‘gaan’ is; 
D. onvoldoende zorgcapaciteit is (concurrentiemodel zorg / wegbezuinigen ziekenhuizen) 
E. wereldwijd en in ons land sprake is van overbevolking  
 
De politiek doet n.m.m. niets om de onder A t/m E genoemde situatie te keren en zolang er 
aan genoemde oorzaken niets wordt gedaan zullen we als mens  risico's lopen op 
vergelijkbare situaties in de toekomst.  De aanwezigheid van virussen aanvaarden, werken 
aan de punten A t/m E en specifiek kwetsbare groepen mensen beschermen terwijl de rest 
van de mensen eigen keuzes kan maken  t.a.v. gezondheid en leven, is ethisch gezien 
feitelijk de enige aanvaardbare oplossing.  
 
DUS: ZEKER GEEN TESTBEWIJZEN, IN GEEN ENKELE SECTOR! 


